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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Nieuwe verbrandingsovens  -  Stand van zaken

In navolging van mijn vraag om uitleg in de commissie Leefmilieu van dinsdag 5 januari 
2016 over de afvalverbranding, heb ik nog een bijkomende vraag voor de minister. 

De stimulatie van de kringloopeconomie en het nieuw Materialendecreet staan in het 
regeerakkoord van de Vlaamse Regering. Bovendien stelt het regeerakkoord om de 
afvalverbrandingscapaciteit af te stemmen op de nog resterende restafvalproductie. 

Zoals de minister reeds meermaals in de commissie heeft verklaard en uit analyses van 
de OVAM (Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij) blijkt er een evenwicht te zijn 
tussen vraag en aanbod qua capaciteit. Hierbij kan ik enkel maar vaststellen dat er geen 
nood is aan extra capaciteit. 

Heeft de minister informatie over de mogelijke nieuwe verbrandingsovens in de 
toekomst? 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 277 van 7 januari 2016
van GWENNY DE VROE

De installaties die vermeld zijn in het ontwerp-uitvoeringsplan voor huishoudelijk afval en 
gelijkaardig bedrijfsafval, zijn de installaties waarmee rekening gehouden wordt bij de 
capaciteitsplanning. Er is geen informatie over nieuwe verbrandingsovens bekend.


